

**Recommended Use:** Helps to support immune function and prevent vitamin C deficiency. Is a source of antioxidants for good health and helps protect cells against oxidative damage caused by free radicals. Helps in collagen formation to maintain healthy bones, cartilage, teeth and gums. Helps in connective tissue formation and wound healing, and to maintain the body's ability to metabolize nutrients.

**Medicinal Ingredients:**

Vitamin C (Ascorbic acid) ..... 600 mg

**Non-medicinal Ingredients:** Citrus bioflavonoids, Rice bran, Beet root Powder.

**Recommended Dose:** *Adults and adolescents 14 years and older:* Take 1 - 3 capsules per day or as directed by a healthcare practitioner. *Adolescents age 9 to 13:* Take 1 - 2 capsules per day or as directed by a healthcare practitioner.

Safety sealed for your protection. Do not use if seal is broken or missing.



*Only available from healthcare professionals. Seulement disponible via un professionnel de la santé.*

PUREWAY-C™ & PUREWAY C logo are trademarks of One Innovation Labs, LLC. in the U.S. and/or other countries.



# Bio-C

With Biolipids + Citrus Bioflavonoids  
Avec biolipides + bioflavonoïdes d'agrumes

120 CAPSULES

**PUREWAY**   
Antioxidant Super Nutrient

NPN: 80102542

**Usage recommandé :** Aide à maintenir la fonction immunitaire et à prévenir la carence en vitamine C. Une source d'antioxydants pour une bonne santé et aide à protéger les cellules des dommages oxydatifs causés par les radicaux libres. Aide à la formation du collagène pour le maintien des os, des cartilages, des dents et des gencives en santé. Aide à la formation des tissus conjonctifs et à la guérison des plaies, et à maintenir la capacité du corps à métaboliser les nutriments.

**Ingrédients médicinaux :**

Vitamine C (acide ascorbique) ..... 600 mg

**Ingrédients non médicinaux :** Bioflavonoïdes d'agrumes, son de riz, poudre de betterave rouge.

**Dosage recommandé :** *Adultes et adolescents de 14 ans et plus :* Prendre 1 à 3 capsules par jour ou tel que recommandé par un professionnel de la santé. *Adolescents de 9 à 13 ans :* Prendre 1 à 2 capsules par jour ou tel que recommandé par un professionnel de la santé.

Sceau de sécurité pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant.

*Distributed by/Distribué par:*

**Biomed International Products Corp.**

102-3738 North Fraser Way,  
Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada  
1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp: